
Bestyrelsesmøde Hobro Bridgeklub

Onsdag d. 10. maj 2023 kl.15.00

Tilstede: Keld, Per, Mads, Kirsten, Verner, Anne-Mette. Fraværende: Kirsten

(Referent i Kirstens fravær: Keld) 

1) Godkendelse af referat af sidste møde (kommer senere)

Ikke fremsendt

2) Kommentarer referat Generalforsamling (kommer senere)

Ikke fremsendt

3) Konstituering

Genvalg på alle poster, dog under forudsætning af at Keld, Per og Mads fortsætter 
som medlemmer af klubben, hvis Mandagsklubben ophører.

4) Startdatoer og tilmeldingsfrister ny sæson

Vi starter mandag d. 4/9 og onsdag d. 6/9.

Tilmeldingsfrist til mandag er 14/8 og onsdag 23/8

Før mødet var lokaler reserveret til følgende datoer, da det skal ske senest 1. maj:

Mandag: 4/9 – 9/10 + 23/10 – 4/12  + 8/1 – 5/2 + 19/2 – 18/3 + 15/4 – 6/5

Onsdag: 6/9 – 11/10 – 25/10 – 6/12 + 10/1 – 7/2 + 21/2 – 20/3 + 3/4 – 1/5

+ søndag d. 29/10 (Hobro Open) + onsdag d. 14/2 (Seniorturnering)

(der ansøgt om tilladelse til sølvturneringer de sidstnævnte 2 datoer)

Påske: 25/3 – ¼. Højskoleuge forventes uge 15 (8/4-14/4 – 24)

Højskoleuge vil koste en spilledag både mandag og onsdag

Antal spilledage i alt: 26. Der er reserveret 27 dage; én forsvinder når Højskoleugen er
datosat.

Der var en debat om hvorvidt der skulle spilles i maj måned. Indtil videre fastholder vi
at 1. uge af maj kan bruges. 



5) Kontingent

Uændret. 

6) Nedbringning af kassebeholdning ?

Forslag fra formanden om forhøjelse af vinpræmier nedstemt. Ingen initiativer til 
nedbringelse eller øgning af kassebeholdningen

Ingen forventede kontingentstigningen til DBf eller Distrikt Nordjylland. Kaffepriser 
forventes uændrede.

Der forventes ikke større indkøb el. lign. I det kommende år.

7) Indkøb af kort, toner til printer og batterier, reparation af borde (Erik) m.m

Godkendt. 48 spil kort. Reparation af borde efter Erik Schacks vurdering (har tilbudt 
at stå for det). Ang. Skråstivere: Hvis der er brug for ”mange” foreslås det at kontakte 
Produktionsskolen – det ligger sikkert inden for deres muligheder.

8) Undervisning til efteråret: begyndere, fortsættere (annoncering ?)

Der planlægges p.t. at der undervises et nyt begynderhold i efteråret. Derudover 
planlægges et opfriskningskursus for sidste års begyndere, som andre spiller også 
indbydes til at deltage i.

Den præcise plan afhænger bl.a. af input fra et møde for de nordjyske klubber planlagt
af Distrikt Nordjylland og DBf omkring undervisning og profilering af bridge ppå 
Facebook.

Annonceringsmuligheder i Hobro Avis, vis Ældresagen og i Bietidende undersøges.

Præcis hvordan dette kan foregå undersøges af Per og Keld og meldes ud til øvrige 
bestyrelsesmedlemmer i videst muligt omfang inden det sættes i værk.

9) Næste møde i august

Afhænger af situationen omkring Mandagsklubben. Keld følger dette nøje og 
kontakter evt. manglende tilmeldinger inden tilmeldingsfristen 14. august. Derefter 
mailmeddelelser og udvekslinger om situationen, og derefter evt. et hastemøde.

Ellers normalt bestyrelsesmøde i slutningen af måneden

10) Evt.

Da vores nuværende vin til præmier er udgået havde formanden medbragt ny vin til 
prøvesmagning (Cuvee). Den blev godkendt og vil blive indkøbt i begyndelsen af 
efteråret sammen med en hvidvin. Ca. samme pris som nuværende.



Besked til Biecentret: Udsættelse af start på spisning onsdag fra 12.00 til 12.30 er OK,
men vi SKAL have besked, så seancen fra i år ikke gentager sig.

(der er efterfølgende kommet en undskyldning fra Biecentret hvor ledelsen beklager 
og tager ansvaret for kommunikationsbristen)


